
 
BÀSQUET I CAIXABANK  SHOWTIME 

Al setembre comença el Campionat d'Europa de Bàsquet i Caixabank, com a 
soci i patrocinador oficial que és, hi serà present per al que la nostra selecció 
necessiti, ja sigui suport i ànim o, si no, uns mòbils, alarmes, panells solars o 
assegurances  de vida.   

Ho sap Scariolo i ho sap la junta directiva de l'entitat, els partits no els 
guanyen ni els títols passats, ni els diners, ni els directius, els partits els 
guanyen els equips i tant la selecció com Caixabank són coneixedors que es 
troben en un procés de renovació que  pot acabar de Campions d'Europa o 
eliminats a la primera fase.   

Tot depèn de la gestió del talent.   

Els diferents talents individuals de la plantilla són els actius més grans d'un 
equip i, com a tal, s'han de cuidar, mimar i, en cas de ser inevitable, 



minimitzar-ne la pèrdua per continuar evolucionant i creixent en cada nova 
etapa, la sortida dels Gasol,  Navarro, Reyes, Ricky... ha estat tan gravosa per 
a la selecció com ho ha estat per a Caixabank les sortides voluntàries de molts 
companys a l'últim ERO, sumats als altres companys que, al marge de l'ERO, 
estàn sol·licitant la seva sortida de  l'entitat davant de la desmotivació, la 
manca de creixement personal i la frustració del seu progrés professional.   

Els resultats recents de l'enquesta de clima laboral mostren una deriva sinistra 
alhora que dibuixen una dicotomia insostenible, mentre l'empresa mostra 
múscul exterior, la realitat és que es podreix per dins:  

− Un 60% de la plantilla no recomanaria Caixabank com a lloc de treball  

− Un 60% diu que els objectius no són assolibles  

− un 64% diu que les condicions de treball no li  permeten ser productiu  

− un 69% diu que la càrrega de treball no li permet fer la feina adequadament  

La selecció espanyola de bàsquet és actual campiona del món i Caixabank la 
major entitat financera del país, però res d'això garanteix èxits futurs, hi ha 
prou  per tornar a ser campions, la selecció té l'entrenador perfecte, però, i 
Caixabank?   

Scariolo: “El gran objectiu és tornar a ser un equip”


